
             URZĄD MIEJSKI                                                          Wałbrzych, dnia 21.09.2024 r. 
             W WAŁBRZYCHU  
       BIURO  ORGANIZACYJNE      
 
 
BO.0003........................ 

 
..Tomasz Maciejowski,..........Rafał Kiercz........ 
                  /imię i nazwisko radnego, klub radnych/  
 
 

Składamy interpelację, zapytanie do: 
  /niewłaściwe skreślić/ 

    Prezydenta Miasta Wałbrzycha  
Pana Romana Szełemeja 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej Wałbrzycha 

 
w sprawie odpowiedzi jaką Radni otrzymali od Prezesa Zarządu Wałbrzyskiego Centrum 
Sportowo-Rekreacyjnego „AQUA-ZDRÓJ” sp. z o.o. za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Wałbrzycha, na interpelację z dnia 1.09.2024r. dotyczącą stanu wody w WCSR 
„AQUA-ZDRÓJ” kierowaną na ręce Prezydenta Miasta Wałbrzycha. 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
w odpowiedzi na naszą interpelację, kierowaną na Pana Prezydenta ręce, otrzymaliśmy pismo 
przygotowane i udostępnione publicznie przez dwóch Pana podwładnych - Przewodniczącego 
Rady Miejskiej Krzysztofa Kalinowskiego i Prezesa „AQUA-ZDRÓJ” Waldemara Kujawę. 
Zdajemy sobie sprawę, że wymienione osoby nie mają gruntownego przygotowania oraz 
wykształcenia uprawniającego do interpretacji przepisów prawa, ale czytanie ze zrozumieniem 
powinno być umiejętnością oczekiwaną i wymaganą na danym stanowisku, czy też piastowanej 
funkcji. W innym wypadku jest to zwykłe lekceważenie swojego Pryncypała i ośmieszanie Urzędu 
Prezydenta Miasta Wałbrzycha. 
 
Przedstawiamy Panu Prezydentowi zapis, który znajduje się w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia 
z dnia 9 listopada 2015r. w sprawie wymagań, jakim powinna odpowiadać woda na pływalniach 
Dz. U. z 2022 r. poz. 1230. Dla ułatwienia pracy czcionką koloru czerwonego oznaczamy istotne 
dla sprawy fragmenty: 
 
§ 7. 1. Zarządzający pływalnią w komunikacie informuje o: 
1) ostatniej ocenie jakości wody na pływalni dokonanej przez właściwego państwowego inspektora 
sanitarnego, o której mowa w § 4; 
2) spełnianiu przez wodę na pływalni wymagań określonych w rozporządzeniu lub aktualnych 
przekroczeniach dopuszczalnych wartości parametrów wynikających z oceny, o której mowa w § 
3 ust. 1; 
3) podjętych działaniach naprawczych oraz o planowanym terminie doprowadzenia jakości wody 
na pływalni do odpowiednich wymagań, w przypadku niespełnienia wymagań jakościowych, jakim 
powinna odpowiadać woda na pływalni. 
2. Komunikat zamieszcza się: 
1) na tablicy informacyjnej zlokalizowanej w miejscu widocznym dla osób pływających, kąpiących 
się lub uprawiających sport lub rekreację oraz 
2) na stronie internetowej, jeżeli taka strona jest prowadzona. 
3. Zarządzający pływalnią w przypadku wystąpienia zmian jakości wody na pływalni jest 
obowiązany do niezwłocznej aktualizacji komunikatu. 
 



Zacytujemy również, dla ułatwienia Panu Prezydentowi możliwości analizy zdarzenia, fragment 
„listu przygotowanego” przez wskazane osoby – cyt. „Odnosząc się do sformułowanego przez 
Radnych wnoszących tą interpelację oczekiwania dotyczącego udostępnienia wyników badań na 
stronie internetowej spółki informuję, że przepisy prawa nie nakładają na zarządcę pływalni 
takiego obowiązku.” 
 
Jak wynika wprost z przepisu prawa Prezes „Aqua-Zdroju” pisze nieprawdę, a Przewodniczący w 
porozumieniu lub w swojej naiwności nie interweniuje, albowiem podmiot ten – mowa o „Aqua-
Zdroju”, ma obowiązek publikować dane dotyczące wyników badań wody na swojej stronie 
internetowej, czego wykonanie panowie razem kompletnie bagatelizują.  
 
Obowiązkiem jest przedstawiać na bieżąco informacje o wynikach badań – na tablicy 
zlokalizowanej w miejscu widocznym dla osób pływających lub kąpiących się, czyli w hali 
basenowej. Stąd ich udostępnianie do wglądu przy kasie w „Aqua-Zdroju”, jak wskazał Prezes 
pływalni, jest działaniem wbrew obowiązującym przepisom. 
 
Marginalnie należy zauważyć, że Prezes i Przewodniczący Rady mylą nawet obowiązującą 
podstawę prawną, gdyż cytowane ROZPORZĄDZENIE MINISTRA ZDROWIA z dnia 9 
listopada 2015 r. w sprawie wymagań, jakim powinna odpowiadać woda na pływalniach, zostało 
opublikowane w Dzienniku Ustaw z 2022 roku, a nie z 2023 – co błędnie zostało wskazane w 
załączonym piśmie. 
 
Nadto, dyktowanie Radnym formy udostępnienia wnioskowanych wyników badań we 
wnioskowanym zakresie i za określony czas – poprzez nakazywanie umawiania się w tej sprawie 
z biurem zarządu pływalni, i wymaganie od Radnych osobistego przybycia do siedziby pływalni i 
udostępnienie wnioskowanych – jedynie do wglądu, nosi znamiona utrudniania Radnym 
wykonywania ich mandatów. Wnioskowane dokumenty winny stanowić integralny załącznik do 
odpowiedzi na Radnych interpelację. 
 
Pozwoli Pan Prezydent, że do pierwszego akapitu pisma obu dżentelmenów nie będziemy się 
odnosili, ponieważ szanujemy Pana Prezydenta czas i zdrowie. 
 
 
Zdajemy sobie sprawę, że zasoby personalne o odpowiednim poziomie intelektualnym mogą 
stanowić ograniczone dobro, które pozostało do dyspozycji Pana Prezydenta po tylu latach 
wytężonej i niszczącej pracy na rzecz miasta, ale mimo wszystko nie powinno się dla dobra 
mieszkańców, szacunku do własnego nazwiska oraz dorobku, delegować ważnych uprawnień 
niekompetentnym podwładnym. 
 
 
Wnosimy o powtórne ustosunkowanie się do naszej pierwotnej interpelacji. Mamy nadzieję, że 
Pan Prezydent zaszczyci nas sygnowaniem dokumentu, który trafi również do publicznej 
widomości. Jednocześnie nie upieramy się, aby Prezes i Przewodniczący byli zmuszani do 
odkładania na później swojego prawa do urlopu wypoczynkowego, co z całą pewnością przysłuży 
się im jak i mieszkańcom. 
 
Z poważaniem 

 
 

Tomasz Maciejowski    Rafał Kiercz 
......................................................... ......................................................... 
            /podpis radnego/                 /podpis radnego/ 
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